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درمکتب امام

حق چاپیدن ممالک
 در این جوامعی که طرفدار حقوق بشــرند. ابداً حقوق بشر مطرح 
نیست. حقوق ابرقدرت ها مطرح است! آنها برای ابرقدرت ها حق قائلند. 

حقشان هم این است که همه ممالک را اینها بچاپند!
صحیفه امام؛ ج8؛ ص333 | قم؛ 7 تیر 1358

 کیهان بررسی می کند

ارزیابی های مثبت و منفی
درباره وزرای پیشنهادی کابینه

 نماینده جنبش حماس در تهران گفت: بعد از پیشنهاد بایدن در
۲ ژوئیه سال جاری حماس هم پیشــنهاد خود را مطرح کرد. تیم 
موساد و اسرائیل، قطر را ترک کردند و نتانیاهو هم قبل از رفتن به 
آمریکا گفت؛ تیمی را برای مذاکره اعزام می کند ولی دیدیم که بعد 
از ســفر وی به آمریکا، هنیه را ترور کردند، با این حال شما از کدام 

مذاکره حرف می زنید؟!
خالــد قدومی نماینده جنبش حماس در ایران بعدازظهر سه شــنبه در 
مراســم بزرگداشت شهید مجاهد اسماعیل هنیه رئیس فقید دفتر سیاسی 
جنبش حماس، اظهار داشــت: ترور شــهید هنیه جنایتی اســت که نقض 
آشکار قوانین و حقوق بین الملل است و اگر جایی دیگر این اتفاقات می افتاد 
شــورای امنیت لشکر کشــی می کرد و تحت فصل هفت منشور ملل متحد 

عمل می کرد.
به گزارش ایرنا، وی گفت: به این دلیل هنیه را ترور کردند که وی برای 
کشورش و امنیت منطقه و صلح و آرامش تلاش می کرد اما آمریکا و برخی 

کشورهای غربی همواره نظاره گر این جنایات بودند.
قدومی تصریح کرد: اسرائیل به دلیل حمایت های آمریکا به جنایات خود 
ادامه می دهد. ما دیدیم که اسرائیل چطور به مدرسه ای که وابسته سازمان 

ملل بود حمله کرد.
نماینــده جنبش حماس در ایــران تصریح کرد: همــه دنیا هدف رژیم 
صهیونیســتی هستند و ما داریم به بشــریت خدمت می کنیم تا همه متوجه 
شوند که رژیم صهیونیستی دشمن همه است. ما از کرامت انسانی در غزه دفاع 

می کنیم. اسرائیل مهمان رسمی جمهوری اسلامی ایران را ترور کرده است.
وی در خصوص مذاکرات آتش بس گفت: بعد از پیشــنهاد بایدن در ۲ 
ژوئیه ســال جاری حماس هم پیشــنهاد خود را مطرح کرد. تیم موساد و 
اسرائیل، قطر را ترک کردند و نتانیاهو هم قبل از رفتن به آمریکا گفت تیمی 
را برای مذاکره اعزام می کند ولی دیدیم که بعد از سفر وی به آمریکا، هنیه 

را ترور کردند، با این حال شما از کدام مذاکره حرف می زنید؟!
قدومی گفت: ما معتقدیم که اسرائیل و آمریکا مانع از به نتیجه رسیدن 
مذاکــرات شــدند. آنها به دنبال خونریزی هســتند و بعــد از آن به دنبال 
اختلاف افکنی هســتند. نتانیاهو تاکنون به شروط ناچیز مذاکره هم پایبند 

نبوده و اجازه نداده که گذرگاه رفح باز شود.
نماینده جنبش حماس در ایران تصریح کرد:  ای دنیا و  ای مســلمانان 
ببینید که چطور انســانیت در غزه در حال از بین رفتن است، نقش خود را 
برای توقف جنگ ایفا کنید. اسرائیلی ها، فرعونیان امروز هستند که باید در 

دادگاه محاکمه شوند.
قدومــی بیان کــرد: خونخواهی فقط برای هنیه نیســت و ما به دنبال 
خونخواهی ۵۰ هزار فلسطینی دیگر هســتیم و باید ادامه دهنده راه شهید 
هنیه باشیم و اولین پاســخ این بود که قهرمان دیگری به نام یحیی سنوار 
را به عنوان جانشــین انتخاب کرد که فردی محبوب و دارای توانمندی های 

زیاد است.
وی افزود: امروز فلســطین کشــتارگاه مردمش تبدیل شده است و اگر 
امروز حضرت عیســی و موســی )ع( زنده بودند فقط فلســطینی ها در این 
سرزمین زندگی می کردند. اسرائیل دولتی غیراخلاقی است و مطمئن باشید 

در نهایت این رژیم شکست خواهد خورد.
نماینده جنبش حماس در ایران در پایان خاطرنشان کرد: مسئله فقط 
انتقام گرفتن از خون شهید هنیه نیست بلکه در برهه ای تاریخی قرار داریم 
که یا شــما ساکت می نشینید یا شما نیز اقدامی در برابر رژیم صهیونیستی 
انجــام می دهیــد. بدانید که عملیــات طوفان الاقصی بــرای جلوگیری از 
وحشــی گری های صهیونیست ها انجام شد و لازم است که شما هم در برابر 

این رژیم مقابله کنید.

نماینده جنبش حماس در مراسم بزرگداشت شهید هنیه مطرح کرد

 وقتی هنیه را ترور كردید
 از كدام مذاكره حرف می زنید؟

دادگاه  دادخواســت  از  رونمایــی  آیین 
شکایت از آمریکا با موضوع کودتای ۲8 مرداد 
سال 133۲ با حضور شخصیت ها، پژوهشگران 

تاریخ و کارشناسان حقوقی برگزار شد.
آیین رونمایی از دادخواســت دادگاه شــکایت 
از آمریــکا در موضوع کودتــای آمریکایی ۲8 مرداد 
133۲ با حضور خســرو معتضد کارشناس مسائل 
تاریخــی و مورخ ، محمد مهــدی عبدخدایی، بیژن 
پیروز عضو هیئت علمی روابط بین الملل دانشــگاه 
تهران، محمد صادق کوشــکی عضــو هیئت علمی 
مطالعــات منطقه ای دانشــگاه تهــران، و جمعی از 
حقوقدانان کشــور در محل لانه جاسوسی )سفارت 

سابق آمریکا در تهران( برگزار گردید.
خسرو معتضد، پژوهشگر تاریخ ، در این مراسم با 
اشــاره به اینکه آمریکا تنها در کودتای ۲8 مرداد به 
ایران ضربه نزده بلکــه در طول تاریخ بارها به ایران 
ضربه زده است، گفت: دولت آمریکا همواره زورگو و 

قلدر بوده است.
معتضد با طرح این ســؤال کدام کشور می تواند 
مانند آمریکا با بمب اتمی هیروشــیما و ناکازاکی را 
بمباران و جان 3۰۰ هزار نفر را بگیرد؟، اظهار کرد: 
آمریکا از ســال 13۲۰ روش ســبعانه ای را در قبال 

ایران دنبال کرد.
به گزارش مهر، وی با بیان اینکه آمریکا ایران را 
به حالت نیمه مستملکه درآورد و وارد پیمان بغداد 
کرد، عنوان کرد: به دســتور آمریکایی ها میلیون ها 
دلار پول نفت ایران صرف ساخت جاده های نظامی 

شد.
به گفته معتضــد، دولت آمریکا در پیمان بغداد 
گفتــه بود که اگر جنگ شــود فقط از جنوب غرب 
ایران دفاع خواهد کرد که آن هم به خاطر نفت بود.

محمدمهدی عبدخدایــی، عضــو هیئت علمی 

دانشــگاه و از یاران شهید نواب صفوی در ادامه این 
مراسم ضمن تشریح فعالیت های سیاسی و همچنین 
زندانی شــدنش، گفــت: بزرگ ترین اشــتباهی که 
دکتر مصدق کرد این بود که می خواســت به وسیله 
آمریکا، انگلیسی ها را بیرون کند در حالی که دست 

آمریکایی ها و انگلیسی ها در یک کاسه بود.
عبدخدایــی، اضافه کــرد: ۷۵ درصــد صنایع 
انگلیس که توســط هیتلر نابود شــده بود، از سوی 

آمریکا بازسازی شد.
وی با بیان اینکه آمریکا کشــوری اســتعمارگر 
است، اظهار کرد: آمریکا اقتصاد کشورها را در اختیار 

می گیرد که کشورها را به خودش وابسته کند.
قرار است نخستین جلسه دادگاه بررسی اتهامات 
آمریکا بــرای طراحی و اجرای کودتای ۲8 مرداد به 

زودی برگزار شود.
معاون حقوقی سپاه:

آمریکا در ۲۳۰ سال عمر خود 
بیش از ۲۰۰ کودتا را پایه گذاری کرده است

سردار سهراب علی شمخانی معاون حقوقی سپاه 
در مراسم رونمایی از دادخواست مردمی علیه رژیم 
آمریــکا با موضوع کودتای ۲8 مرداد، گفت: حوادثی 
کــه در عصر حاضر می بینیم نظیر جنگ ها و ترورها 
مرتبــط با آمریکایی ها و ارباب آنها صهیونیســت ها 
هستند. آمریکا کشوری است که بیشتر از ۲3۰ سال 
از پایه گــذاری آن نمی گذرد و بیش از ۲۰۰ کودتا را 
پایه گذاری کرده اند و میلیون ها انسان بی گناه و آزاده 

جهان را به قتل رساندند.
به گــزارش مهــر، وی افــزود: کودتــای ۲8 
مــرداد یکــی از جنایت هــای آمریکایی هاســت. 
آمریکایی ها سابقه شــرارت آمیزی در جهان دارند. 
آنها تا کودتــای ۲8 مرداد حضور داشــتند. بعد از 
طراحــی و اجرای این کودتا طبق گفته خودشــان 

ظرف ۲۵ ســال مستشــار در دولت ایران داشتند.
معاون حقوقی ســپاه گفت: آمریکایی ها با این 
همه ترور در جهان خــود را در جایگاه طلبکار قرار 
می دهند. مصونیت کشورها قاعده و عرف بین المللی 
است که همه کشورهای دنیا و ما آن را پذیرفته ایم؛ 
اما آمریکایی ها به خاطر آنکه بتوانند جنایات خود را 
توجیه کنند و همواره دست پیش را بگیرند، در سال 
1۹۷۶ و همین طور در ســال 1۹۹۶ قانون مصونیت 
دولت ها را اصلاح کردند و اجازه دادند اتباعشــان در 
داخل دادگاه آمریکا علیه کشورهای تروریست طرح 

دعوا کنند.
شمخانی اضافه کرد: آمریکایی ها کشورهایی که 
علیه آنها قیام کرده اند را تروریست اعلام می کنند و 
ما چون حامی آزادی خواهان جهان هســتیم، ما را 
حامی تروریســت اعلام کردند و ۵۰۰ دادخواســت 
علیــه مــا در دادگاه های خودشــان تنظیم کردند. 
۴۰۰هزار بمب آمریکایی در غزه بر سر مردم بی گناه 
ریخته شــده و حالا درخواست ۴ میلیارد غرامت از 
جمهوری اسلامی کردند چون می گویند ایران حامی 

فلسطین است.
وی گفت: آمریکایی ها به دلیل کشته هایی که در 
عراق و افغانستان داشتند از ایران شکایت می کنند. 
القاعده را خودشــان ایجاد کردند و حالا می گویند 
جمهوری اســلامی القاعده را آموزش داده اســت و 

ایران را به ۲ میلیارد دلار خسارت متهم کردند.
معاون حقوقی ســپاه در بخشــی از سخنانش 
خاطرنشــان کــرد: آمریکایی ها خســارات جبران 
ناپذیری را به کشور ما تحمیل کردند و ما در رابطه 
با آنها اقدامی نکرده ایم. سال ۹۰ و سال ۹۲ صراحتاً 
برای کودتا در کشــور ما قانونی تصویب شده است 
به نام پیگیری حقوقی و سیاسی کودتای ۲8 مرداد 
آمریکایی ها اســنادی را منتشــر کردند و صراحتاً 

اعتراف کردند که کودتــای ۲8 مرداد کار آنها بوده 
است. باید تشکر کنیم از این گروه جهادی که همت 

کردن و دادخواست علیه آمریکا را آماده کردند.
ســردار شــمخانی بیان کرد: هفته آینده اولین 
جلسه دادگاه ۲8 مرداد برگزار می شود. آمریکایی ها 
۲۵ سال توسعه کشــور ما را متوقف کردند. قبل از 
آنکه صنعت نفت ملی شــود، انگلیسی ها 1۶ درصد 
درآمــد نفت را به کشــور ما می دادنــد و این مورد 
مخالفت مــردم ما و نخبگان ما و آیت الله کاشــانی 
بود. با ملی شــدن صنعت نفت و کوتاه شدن دست 

انگلیس ها، آمریکایی ها وارد صحنه شدند.
وی افزود: انگلستان نفت ما را تحریم کرد و بیش 
از دو سال بعد از کودتا امکان فروش نفت را نداشتیم 
و ناوهای انگلیسی در اروندرود مستقر شده بودند و 
هر زمان احتمال داشت که پالایشگاه آبادان را اشغال 

کنند.
معاون حقوقی سپاه بیان کرد: آمریکایی ها در آن 
زمــان در ظاهر طراحی کردند که ما به ایران کمک 
می کنیم، کودتا را با کمک انگلیسی ها طراحی کردند 
و مــا که انگلیســی ها رو از در بیرون کرده بودیم، با 
آمریکایی ها از پنجره وارد شــدند. 3۵۰ هزار بشکه 
نفت در ایران تولید می شــد که تــا پیروزی انقلاب 
۵۷ حدود ۶ میلیون بشکه نفت تولید می شد. البته 
خاندان پهلوی در این رابطه فســاد بالایی داشت و 

چیزی از پول نفت به کشور نمی رسید.
سردار شــمخانی در بخشی از سخنانش، گفت: 
در آن زمان آبادانی در ایران وجود نداشت. روستاها 
بسیار محروم بودند. تنها بزرگراه کشور تهران- کرج 
بود. آمریکایی ها خســارت بســیاری به ما تحمیل 
کردند و خودکفایی کشــورمان را از بین برده بودند، 
کشــاورزی کشــور ما را تعطیل کردند تــا بتوانند 

محصولات خودشان را بفروشند.

فرمانده کل ارتش جمهوری اســامی 
ایــران امیدآفرینی را یکــی از مهم ترین 
وظایف خبرنگاران دانست و گفت: امیدوارم 
اهداف  به روز خبرنــگاران در جهت  روز 
ملــی و امیدآفرینی در جامعه تاش کنند 
و این را گســترش دهند زیرا امیدآفرینی 
در جامعه بســیار مهم است و دشمن برای 
ایجاد ناامیــدی در جامعه ما هزینه زیادی 

کرده است.
امیر سرلشکر سید عبدالرحیم موسوی، در 
آیین گرامیداشت 1۷ مرداد روز خبرنگار که عصر 
دوشنبه ۲۲ مرداد 1۴۰3 در مرکز همایش های 
شــهید سپهبد صیادشیرازی ســازمان عقیدتی 
سیاسی ارتش برگزار شــد، با نثار درود به روح 
بزرگ شهدای خبر به ویژه شهدای خبرنگار ارتش 
گفت: خبرنگاری کاری بسیار پیچیده و مشکل 
است و خبرنگاران ما در همه فعالیت ها همچون 
حضور در دفاع مقــدس و رزمایش ها پا به پای 
رزمندگان حضور داشــته اند و حتی کار در این 
حوزه برای آنها بسیار دشــوارتر است و قدردان 

همه این عزیزان هستیم.
فرمانده کل ارتش با بیان اینکه روز شهادت 
شــهید صارمــی روزی نمادین بــرای قدردانی 
از زحمــات و مجاهدت های عزیزانی اســت که 
در عرصه اطلاع رســانی تلاش می کنند، افزود: 
واقعیت این است که اگر خبرنگاران نبودند کمتر 
کسی با مجاهدت های نیروی های مسلح آشنا و 

با خبر می شد.
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی ارتش 
جمهوری اسلامی ایران، وی با اشاره به شهدای 

خبرنگار در غزه گفت: تعداد شهدای خبرنگار غزه 
از 1۷۰ نفر گذشته که از طرفی نشان مظلومیت 
و سختی کار خبرنگاران و مردم مظلوم غزه است 
و از طرف دیگر نشــان دهنده پلیدی، خواری و 
جنایتکاری رژیم صهیونیستی است که ان شاءالله 

به زودی اضمحلال این رژیم را ببینیم.
امیر سرلشکر موسوی اظهار داشت: رسالت 
خبرنــگاران انتقال حقایق و واقعیت ها اســت و 
خدا را شــاکریم که بخش قابل توجهی از اهالی 
رسانه توانستند این وظیفه خود را که در راستای 

فطرت الهی است را به خوبی انجام دهند.
فرمانده کل ارتش تصریح کرد: رســانه های 
دشمن از نظر کیفیت و کمیت دارای توانایی هایی 
هستند که مقابله و خنثی سازی تاثیر آنان قابل 
ستایش است و خبرنگاران ما در این مسیر موفق 

بوده اند.
وی با اشاره به بحث شفافیت و رعایت اصول 
حفاظتی گفت: بسیاری از اخبار و مسائل، اسرار 
امنیتی هســتند که دشمن ده ها میلیارد هزینه 
می کنند تا به دست بیاورد و گاهی اوقات ما آنها 
را به راحتی در رسانه منتشر می کنیم، باید باور 
کنیم که در جنگ هستیم و نباید این اطلاعات 
را به این آسانی و بدون هزینه در اختیار دشمن 

قرار داد.
امیر سرلشــکر موســوی، رعایــت اصول 
حفاظتی را بســیار مهم دانست و افزود: در مورد 
اصــول حفاظتی ما باید فرهنگ ســازی کنیم و 
دنبال اخبار امنیتی، نظامی و محرمانه نباشــیم؛ 
به نظــر من این مهم هیچ منافاتی با کار خبری 

ندارد.

فرمانده کل ارتش: رونمایی از دادخواست شکایت از آمریکا در موضوع كودتای 2۸ مرداد 1332

 امیدآفرینی یکی از مهم ترین 
وظایف خبرنگاران است

رئیس قوه قضائیه در دیدار با معاون اول رئیس جمهور گفت: 
باید متناسب با جنگ اقتصادی دشمن که علیه ملت ایران به راه 
انداخته از سربازان و کنشگران و فعالان اقتصادی و تولیدی در 

میدان حمایت کرد.
به گزارش مرکز رســانه قوه قضائیه، محمدرضــا عارف، معاون اول 
رئیس جمهور عصر روز سه شنبه با حضور در دفتر رئیس دستگاه قضا، با 

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای دیدار کرد.
رئیس قوه قضائیه در این دیدار با تبریک آغاز به کار دولت چهاردهم، 
توفیقات این دولت را از خداوند مسئلت کرد و بر ضرورت انسجام و اتحاد 
هر چه بیشــتر قوا برای غلبه بر مشکلات و پیشبرد امور کشور و مردم 

تاکید کرد.
رئیس عدلیه همچنین آمادگــی همه جانبه قوه قضائیه برای کمک 
به دولت چهاردهم را مورد تاکید قرار داد و با اســتناد به فرمایش مقام 
معظم رهبری، موفقیت رئیس جمهور و دولت وی را موفقیت همه ارکان 

و اجزای نظام جمهوری اسلامی ایران دانست.
حجت الاســلام والمســلمین محســنی اژه ای همچنین با استماع 
برنامه ها و نقطه نظرات معاون اول رئیس جمهور در جهت بهبود شــرایط 
کشور و مردم، ابراز امیدواری کرد با تحقق برنامه های دولت چهاردهم و 

همت و تلاش مضاعف مسئولان، وضع موجود به نفع مردم تغییر کند.
رئیس قوه قضائیه در این دیدار با اشــاره به شــرایط خطیر کشور، 
متذکر شــد: در شــرایط جنگ اقتصادی دشــمنان، نباید از پیشــبرد 

برنامه های اقتصادی و بهبود معیشت مردم غفلت ورزیم.
رئیس عدلیه در همین راستا خاطرنشان کرد: باید متناسب با جنگ 
اقتصادی دشمن که علیه ملت ایران به راه انداخته از سربازان و کنشگران 
و فعالان اقتصادی و تولیدی در میدان حمایت کرد و قطعاً دستگاه قضا، 
هم منطبق با وظایف ذاتی خود و هم از حیث کمک به دولت چهاردهم، 

سربازان و کنشگران عرصه جنگ اقتصادی را تنها نمی گذارد.
رئیس قوه قضائیه همچنین در جریان این دیدار با اشاره به تشکیل 
کارگروه های مشترک قوه قضائیه و دولت سیزدهم در راستای همفکری 
و همکاری فی مابین جهت غلبه بر مســائل و مشکلات پیش روی کشور 
و مردم، بر اســتمرار و قوت هر چه بیشتر فعالیت های این کارگروه های 

مشترک میان دستگاه قضا و دولت چهاردهم نیز تاکید ورزید.

 در دیدار با معاون اول رئیس جمهور

تأكید رئیس دستگاه قضا بر پیشبرد برنامه ها 
و راهکارهای ناظر بر تحقق شعار سال

سرویس های سیاسی و اجتماعی -
در میان وزرای معرفی شــده بــه مجلس عاوه  بر 
اشخاصی که کارنامه قابل دفاعی دارند، افرادی با سابقه 
فتنه گری دیده می شــوند. مسئله ای که خط قرمز نظام 
اســت. از این  رو، مجلس شورای اسامی می بایست از 
اعتماد به فتنه گرانی که در آستانه نفوذ به دولت هستند، 

پرهیز کند.
وزرای پیشــنهادی دولــت با حضور در کمیســیون های 
مجلس شورای اسلامی دیدگاه ها و برنامه های خود را در حضور 
نمایندگان مجلس مطرح می کنند و به ســؤالات آنها پاســخ 
می دهند. به گفته حجت الاســلام علیرضا سلیمی، سخنگوی 
هیئت رئیســه مجلس شورای اســلامی تاکنون ۷۰ جلسه در 
کمیســیون های مجلس برای بررســی ســوابق و برنامه های 
وزرای پیشــنهادی برگزار شده است. وی می گوید: برنامه های 
وزرای پیشــنهادی دولت در یک فضای فنی و تخصصی مورد 
بررسی قرار می گیرد و با اسناد بالادستی تطبیق داده می شود. 
سنجه هایی برای ارزیابی وزرای پیشنهادی وجود دارد و مطابق 
با آن، توانایی و تجربه آنان از سوی نمایندگان مجلس شورای 

اسلامی بررسی می شود.
امــا نکته اینجاســت که در میان وزرای معرفی شــده به 
مجلس علاوه بر اشخاصی که کارنامه قابل دفاعی دارند، افرادی 
با سابقه فتنه گری دیده می شوند. مسئله ای که خط قرمز نظام 
است. از این رو، مجلس شورای اسلامی می بایست از اعتماد به 

فتنه گرانی که در آستانه نفوذ به دولت هستند، پرهیز کند.
 وزیر پیشنهادی بهداشت؛ با سابقه فتنه گری 

یکی از وزرای پیشــنهادی رئیس جمهور بــرای اخذ رای 
اعتماد، دکتر محمدرضا ظفرقندی برای تصدی وزارت بهداشت 
است. فردی که نگاهی به سوابق و مواضع او چهره ای سیاست باز 

با مواضع افراطی را نمایان می سازد.
دیروز انجمن اسلامی پزشــکان ایران، در واکنش معرفی 
ظفرقندی برای وزارت بهداشــت؛ در نامه ای سرگشاده خطاب 
به مردم اعلام کردند: »جناب آقای دکتر ظفرقندی شخصیتی 
متدین، علمی و پاکدست و مورد احترام هستند اما با توجه به 
عملکرد ایشان در مناصب قبلی و به کارگیری افراد و همکاران 
خود با نگاه صرفا جناحی و سیاســی و بعضا با سابقه ناصواب 
متاســفانه سبب ایجاد دودســتگی و جدل در قسمتی از بدنه 
نیروهای سلامت کشور می شدند. از طرفی عدم ارتباط ایشان با 
بدنه جوان جامعه پزشکی، عدم تعامل با سایر گروه ها و تفکرات 
حوزه سلامت، عدم ارتباط با نهادها و جریانات فرهنگی از جمله 

ایرادات مطروحه در خصوص ایشان است. 
در ادامه نامه اشاره شــده خاطرنشان شده است: ایشان و 
همفکرانشان نه تنها حوزه بهداشت و درمان را به سیاسی ترین 
و رادیکال تریــن حوزه اصلاح طلبان تبدیل کرده بود بلکه خود 
و دوستانش سیاسی ترین چهره های این گروه بودند، به عنوان 
مثال تهیه و امضای نامه علیه آقای بشار اسد در سال 13۹۰ در 
زمان درگیری با تهاجم وحشیانه داعش، دفاع از جریان و سران 
فتنه سال88 و عدم تمکین به مصوبه شورای عالی امنیت ملی 
در این خصوص، بیانیه علیه مواضع نظام در ماجرای واکســن 
آمریکایی و سیاســی خواندن آن و تلاش مســتمر برای جلوه 
دادن مسئولین نظام به عنوان مسئول جان های از دست رفته 
در کرونا و موضع گیری ها و توئیت های متعدد در تقابل آشکار با 
سیاست های نظام تنها گوشه ای از رویه و مرام و تفکرات ایشان 

در سال های اخیر بوده است.
در این نامه همچنین آمده اســت: با عنایت به موارد پیش 
گفت انتخاب یک تیــم کاری توانمند و پرتحرک که بتواند از 
ظرفیت همه نیروها و نهادها و تعامل مثبت با ارکان حاکمیت 
برای حل مشــکلات استفاده کند، از اوجب واجبات برای نظام 
سلامت کشور می باشد. یک تیم کاملا سیاسی که تحرک کافی 
ندارد، تعامل مثبتی با سایر نهادهای حاکمیت ندارد و ویژگی 
برجسته آن ایجاد نقار و دعوای سیاسی بوده بدنه جامعه پزشکی 
را جز برای سیاهی لشکر سیاسی خود نمی خواهد و عامل اصلی 
چالش در جامعه پزشکی و بهداشت و درمان کشور خواهد بود. 
امید اســت نمایندگان محترم مجلس شورای اسلامی با توجه 
به شاخصه های مهم اعلام شــده از سوی مقام معظم رهبری 
به خصوص به کارگیری افراد غیرجناحی و غیرسیاسی و بررسی 
کلیه ســوابق، کارنامه و کارآمدی همه وزرا به تکلیف شرعی، 
اخلاقی و ملی خود عمل نمایند، چرا که انتخاب اشتباه کمکی 

به دولت وفاق ملی و رئیس جمهور نخواهد بود.
البته دیروز ایرنا گزارش داد که چهار تن از اعضای شورای 
مرکزی انجمن اســلامی پزشــکان ایران اعلام کردند که نامه 
این انجمن علیه محمدرضا ظفرقندی وزیر پیشــنهادی دولت 
چهاردهم برای وزارت بهداشــت و درمان و آموزش پزشکی را 

قبول ندارند.
سید مؤید علویان، سعید ساعی، علیرضا زالی و بابک عدلی، 
چهار نفر از اعضای شــورای مرکزی انجمن اســلامی پزشکان 
ایران در نامه ای خطاب به حســینعلی شــهریاری رئیس این 
انجمــن در واکنش به نامه اخیر ایــن انجمن علیه محمدرضا 
ظفرقندی کاندیدای پیشــنهادی وزارت بهداشت اعلام کردند 
که »نقد منصفانه و اظهارنظــر جزو الزامات یک جامعه مدنی 

و مترقی اســت اما مفاد آن نامه به دلیل استفاده از روش های 
نامتعارف و عــدول از اخلاق حرفه ای و اســلامی مورد تأیید 
اینجانبان نیست. بدیهی است که نقش مجلس و نمایندگان در 
بررسی صلاحیت های نامزدهای وزارتخانه بسیار حائز اهمیت 

است...«
  سؤال بی پاسخ یک نماینده مجلس

روز گذشــته مالک شــریعتی، نماینده مجلس در صفحه 
شــخصی خــود در فضای مجازی نوشــت: »امــروز به آقای 
ظفرقندی گفتم در تخصص شــما تردید نیست، اما وزارت با 
ریاست بیمارســتان متفاوت اســت. وزیر باید از بن دندان به 
مبانی انقلاب معتقد باشد. سوابق شما حمایت از فتنه 88 بوده؛ 
همه سالیان انقلاب را ظلم خواندید و شورش »ز.ز.آ« را جنبش 

پاک! دانستید. از پاسخ صریح طفره رفت.«
در همین زمینه خبرگزاری فارس نوشت: »یکی از افرادی 
که رئیس جمهور در لیســت خود به مجلس پیشــنهاد داده، 
محمدرضا ظفرقندی است، کسی که از ۲ اسفند 13۹۷ تا 1۰ 
مهر 1۴۰۰ رئیس ســازمان نظام پزشکی ایران بود. ظفرقندی 
همچنین دبیرکل انجمن اســلامی جامعه پزشــکی ایران نیز 
هســت؛ یک حزب سیاســی اصلاح طلب و همســو با شورای 
هماهنگــی جبهه اصلاحات که ســی امین مجمع عمومی آن 
سال گذشته با حضور چهره هایی نظیر محمدجواد ظریف، سید 
محمد صــدر، آذر منصوری، بهزاد نبوی، مصطفی معین، علی 
شکوری راد و جواد امام برگزار شد. گزینه پیشنهادی دولت برای 
وزارت بهداشت به واسطه فعالیت های سیاسی خود مواضع قابل 
توجهی دارد که به نظر می رسد چنین سوابقی حتی استعلامات 

امنیتی وی را نیز با چالش های جدی روبه رو کند.«
در ایــن گزارش در ســوابق و مواضع دکتر ظفرقندی، به 
مواردی همچون حمایت از اغتشاشــگران در ایام اغتشاشات 
و زمانی که برخی دانشجونماها تلاش داشتند فضای دانشگاه 
را ملتهــب کنند، تهمت مهندســی شــدن انتخابــات و رد 
صلاحیت های فرمایشی، نگرانی از ســقوط ایران )در نامه ای 
به مناسبت ۲۹ امین مجمع انجمن جامعه پزشکی می نویسد: 
بــدون امید، تغییر نگرش و جســت وجوی راه هــای نو برای 
اصلاحات، یا باید منفعلانه به ســقوط ایران در ابعاد مختلف 
توسعه و شــاخص های اقتصادی، اجتماعی و تحدید آزادی ها 
بنگریــم یا منتظر طغیان های بی ســرانجام، همراه با ناامنی و 
به هم ریختگی، آینده ای مبهم و تاریک باشیم(، تزریق ناامیدی 
در جامعه، ایجــاد التهاب در فضای دانشــگاه )بیانیه انجمن 
اسلامی جامعه پزشــکی ایران که ریاست آن را ظفرقندی به 
عهده  دارد، به مناســبت آغاز ســال تحصیلی 1۴۰۲-1۴۰3 
از مواردی اســت که حاشــیه هایی را به همراه داشت(، پاک 
دانســتن جنبش زن زندگی آزادی )در بیانیه انجمن اسلامی 
تحت مدیریت ظفرقندی ضمن اشاره به نامه ای از سران فتنه، 
جنبش »زن، زندگی، آزادی« جنبشی پاک دانسته شده است( 

اشاره شده است.
 پای مسن ترین وزیر پیشنهادی بهداشت به پاستور می رسد؟

خبرگزاری فارس در گزارشی دیگر اعلام کرد: »محمدرضا 
ظفرقندی به عنوان وزیر پیشنهادی بهداشت معرفی شده است. 
او متولد ســال 133۷ و پس از همتی ۶۷ ساله، پیرترین وزیر 
پیشــنهادی کابینه است که در صورت انتخاب به عنوان وزیر، 

مسن ترین وزیر بهداشت بعد از انقلاب اسلامی خواهد بود.
در ادامــه این گزارش، مــواردی همچون ایجاد شــکاف 
تعرفه ای بخش خصوصی و دولتی در زمان ریاســت ظفرقندی 
بر ســازمان نظام پزشکی، مخالفت عجیب وی با خرید واکسن 
روسی در اوج بحران کرونا همزمان با حمایت و  گریبان دریدن 
برای واکسن آمریکایی، ادعای نادرست ظفرقندی در خصوص 
مشکل اساسی در واکسن برکت، اظهارات غیردقیق وی درباره 
مهاجرت پزشکان و پاس گل به رسانه های معاند در این زمینه 

مطرح شده است.
 نظر منفی اعضای کمیسیون امنیت ملی مجلس

 درباره وزیر پیشنهادی کار
در همین شــرایط، احمد میدری، وزیر پیشنهادی تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی در جلسه کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس شــورای اســلامی حاضر شــده و به سؤالات 
نمایندگان پاســخ داده است. ابراهیم رضایی در این باره گفت: 
این جلســه برای گزینه پیشــنهادی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعــی پرچالش بود و مواضع گذشــته وی مورد اعتراض 

اکثریت اعضای کمیسیون قرار گرفت.
وی توضیح داد: مواضع میــدری به خصوص درباره »نامه 
جام زهر« و برخی از نطق ها و مواضع گذشــته وی از سالیان 
قبل، در جلســه کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی 
مجلس شورای اسلامی بازخوانی شد و نمایندگان نسبت به آن 

اعتراض و انتقاد داشتند.
ســخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی 
مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: وزیر پیشنهادی تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی نیز گفت که دغدغه شما، دغدغه دستگاه های 
اطلاعاتی و امنیتی هم بوده اســت اما آنها اعتماد کردند. وی 
اشــاره ای به تجدیدنظر در دیدگاه های خود نسبت به گذشته 
نیز کرد و گفت که راهی که ما برای اصلاحات و آزادی رفتیم، 

اشــتباه بود و از زمان اصلاحات، منازعات سیاسی زیاد شد و از 
توسعه دور شدیم و الگوی توسعه باید منطبق با واقعیت ها باشد 

و باید اختلافات فکری خود را حل کنیم.
نماینده مردم دشتســتان در مجلس شــورای اســلامی 
ادامه داد: همچنین میدری در ادامه جلســه گفت که یکی از 
بحران هــای اقتصادی و اجتماعی، صندوق های بازنشســتگی 
اســت که هزینه های زیادی را تحمیل کرده است که یکی از 

راهکارهای آن، تغییر سن بازنشستگی است.
رضایی بیان کرد: اعضای کمیســیون امنیت ملی مجلس 
هم دغدغه های خود را مطرح کــرده و بر حمایت از معلولان، 
رسیدگی به صندوق های بازنشستگی، مسئولیت پذیری وزارت 
کار در موضوع اشتغال، به کارگیری مدیران کارآمد در بخش های 

مختلف و فعال کردن واحدهای تولیدی تعطیل تاکید کردند.
ســخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی 
مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: در مجموع باید عرض 
کنم که با توجه به اظهار نظر اعضای کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس، یک واکنش منفی را نسبت به گزینه 

پیشنهادی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی شاهد بودیم.
  سخنگوی کمیسیون اجتماعی: 

وزیر پیشنهادی اقتصاد قول داد اما راهکار ارائه نکرد
همزمان، سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس در تشریح 
حضور عبدالناصر همتی، وزیر پیشنهادی امور اقتصادی و دارایی 
در این کمیســیون گفت: در این جلسه نمایندگان کمیسیون 
مطالبات و پیشــنهادات خود در موضوعات مختلف و زیربنایی 
اقتصاد، از جمله مسائل مبتلابه بانک ها، بازار بورس، تورم، سهام 
عدالت، صــادرات و تجارت، گمرک و... را طرح و برنامه همتی 
در این موضوعــات را طلب کردند. یکــی از دغدغه های مهم 
نمایندگان در خصوص تخصیص ارز نیمایی بود که هم عموم 
جامعه و هم تجار، بازرگانان و فعالان تجاری کشور را حتی بعد 
از ثبت سفارش ها با مشکلات عدیده ای مواجه کرده است. وزیر 
پیشــنهادی امور اقتصادی و دارایی هم که خود بنیانگذار این 
مقوله  در زمان ریاست خود در بانک مرکزی است، توضیحات و 

دفاعیاتی ارائه کرد اما قانع کننده  نبود.
حجت الاسلام خطیب: 

رئیس جمهور ۷۳ نفر را از وزارت اطلاعات استعلام کرد
خبر دیگر اینکه، حجت الاســلام خطیب، وزیر پیشنهادی 
اطلاعات در کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شورای اســلامی حاضر شد و به سؤالات نمایندگان پاسخ داد. 
ابراهیم رضایی، سخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس در تشریح این جلسه اظهار کرد: حجت الاسلام 
خطیب اشاره ای به ســوابق خود در قوه قضائیه، آستان قدس 
رضوی و وزارت اطلاعات کرد و به تشــریح برنامه های خود را 
پرداخت. دو مأموریت اصلی وزارت اطلاعات را تولید محتوای 
اطلاعاتی و مشــارکت در تأمین امنیت کشور، مردم و جامعه 
بیان کرد و گفت همــه برنامه ها ذیل این دو مأموریت تعریف 

می شود.
ســخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی 
مجلس شــورای اســلامی تصریح کرد: حجت الاسلام خطیب 
گفت که دشمن سرمایه گذاری زیادی در حوزه نفوذ انجام داده 
و اعلام کرد که یکــی از اولویت های وزارت اطلاعات، مقابله با 
رژیم صهیونیستی است. یک وظیفه مهم وزارت اطلاعات را هم 
مبارزه با تروریســم اعلام کرد و گفت که بعد از نابودی داعش 
در سوریه، با پدیده داعش سرگردان مواجه بودیم به این معنا 
کــه داعش با حمایت رژیم صهیونیســتی، آمریکا و انگلیس و 
چند کشور دیگر، به طرف ایران گسیل داده شد و به نام داعش 

خراسان به دنبال ناامن سازی ایران بود.
به گــزارش مهر، نماینــده مردم دشتســتان در مجلس 
شورای اســلامی ادامه داد: وزیر پیشنهادی اطلاعات گفت که 
در مبارزه با تروریسم، با همکاری دستگاه های مختلف و توافق 
با دولت عراق شــاهد احساس امنیت نســبی در شمال غرب 
کشــور هستیم. همچنین اعلام کرد که از زمان شهادت شهید 
رئیسی تا شب تاسوعای حسینی تعداد قابل توجهی از عناصر 
تروریســتی را دســتگیر کردیم که به دنبال اقدام تروریستی، 
انتحاری و بمب گذاری در کشــور یا به دنبال پشتیبانی از این 

حرکت ها بودند.
  با ۵۳ سرویس اطلاعاتی خارجی در تقابل هستیم

سخنگوی کمیسیون امنیت ملی مجلس گفت: همچنین 
حجت الاســلام خطیب اظهار کرد کــه در این مدت 3۰ بمب 
آماده انفجار کشــف شــده و همین طور اعلام کرد که با ۵3 
ســرویس اطلاعاتی خارجی در تقابل هســتیم کــه به طور 

ساختارمند علیه ایران فعالیت می کنند.
وی افزود: در ادامه، سؤالات اعضای کمیسیون امنیت ملی 
و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی از وی پرسیده شد؛ 
درباره اســتعلام وزرا و معاونان رئیس جمهور و مسائلی که در 
این زمینه ها به ویژه درباره برخی افراد پرحاشــیه مطرح بوده، 
سؤال شــد و خطیب گفت که همه اســتعلامات طبق قانون 
 نحوه انتصاب اشخاص در مشاغل حساس بررسی می شود و ما 
بر این اساس پاسخ می دهیم و گفت که رئیس جمهور ۷3 نفر را 
از وزارت اطلاعات در این مدت استعلام کرد که تعدادی از این 

افراد مستند به این قانون رد شدند.
رضایی ادامه داد: طبق این قانون مذکور، افرادی که خود، 
همسر یا فرزندانشان تابعیت مضاعف داشته باشند یا کسانی که 
محکومیت امنیتی داشته باشند، یا به اسلام و نظام جمهوری 
اسلامی ایران، ولایت مطلقه فقیه، قانون اساسی اعتقاد و التزام 
عملی نداشته باشند، رد می شوند و برخی افراد که ردصلاحیت 

شدند، مستند به این قانون بوده است.
سخنگوی کمیسیون امنیت ملی مجلس اظهار کرد: اعضای 
کمیســیون امنیت ملی مجلس هم خطاب به وزیر پیشنهادی 
اطلاعات بر مقابله با نفوذ، مقابله با پروژه ناراضی سازی مردم، 
لزوم استعلام مدیران پیش از انتصاب، لزوم دادن روایت صحیح 
به افکار عمومی، لزوم مقابله با نفوذ در دستگاه ها، اطلاع رسانی 
دقیــق از حوادث و ضرورت مقابله جدی با مفاســد اقتصادی 

تاکید کردند.
رضایی گفت: کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس شورای اسلامی یک جلسه دیگر هم با وزیر پیشنهادی 

اطلاعات خواهد داشت.
 در عملیات »وعده صادق«

 کمتر از ۱۰ درصد توان  خود را به کار گرفتیم
ســخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی 
مجلس در توضیح جلسه عصر کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس شورای اسلامی با حضور امیر سرتیپ نصیرزاده 
وزیر پیشــنهادی دفاع و پشــتیبانی نیروهای مســلح، گفت: 
نصیرزاده در این جلســه به موفقیــت عملیات »وعده صادق« 
اشاره و بیان کرد که ما در این عملیات کمتر از 1۰ درصد توان 
خود را به کار گرفتیم و با تعــدادی از قدرت های غربی مواجه 
شدیم. نتیجه عملیات مذکور این بود که بازدارندگی ما ارتقا و 

بازدارندگی رژیم صهیونیستی تضعیف شد.
وی علاوه براین، با اشــاره به حضــور احمد دنیامالی وزیر 
پیشــنهادی ورزش و جوانــان در این کمیســیون اظهار کرد: 
دنیامالی از تغییــر نگــرش در وزارت ورزش و جوانان و لزوم 
آن گفت و تاکید کرد که کاش اســم ایــن وزارتخانه »جوانان 

و ورزش« بود.
ســخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی 
مجلس گفت: دنیامالــی از توجه و تاکید بــر بیانیه گام دوم 
انقلاب اســلامی و اجرای آن سخن گفت و نگرانی های خود را 

درباره جوانان مطرح کرد. 
رضایی بیان کرد: همچنین وی بر اجرای مصوبات مجلس 
تاکید کرد و تاکیدش بر فعال ســازی شــورای عالی جوانان و 

استفاده از ظرفیت رئیس جمهور و دولت در حوزه جوانان بود.
 وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش:

 میثاق ملی ما سند تحول بنیادین آموزش و پرورش است
سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شورای اسلامی درباره حضور علیرضا کاظمی، وزیر پیشنهادی 
آموزش و پرورش در این کمیسیون گفت: کاظمی اعلام کرد، 

میثاق ملی ما سند تحول بنیادین آموزش و پرورش است.
وی اظهار کرد: وزیر پیشــنهادی آموزش و پرورش گفت 
که از مقوله تربیت غفلت شده است و گفت که جایگاه مدارس 
دولتی ارتقا پیدا خواهد کرد و تلاش خواهند کرد که در راستای 

ایجاد عدالت آموزشی، جایگاه مدارس دولتی ارتقا پیدا کند.
سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
بیان کرد: در ادامه برخی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
سؤالاتی از وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش مطرح کردند که 
وی در پاســخ به این سؤالات گفت که دانشگاه فرهنگیان را با 
تمــام توان تقویت خواهد کرد و به آن اعتقاد دارد. وی بر نفی 
سیاست زدگی در آموزش و پرورش تاکید کرد و گفت بسیجی، 

انقلابی و مستقل است.
رضایــی اظهار کرد: کاظمی آماری ارائه داد مبنی بر اینکه 
1۷۶ هزار نفر کسری نیروی انسانی در آموزش و پرورش است 
و اعلام کرد که برای حل مشــکل نیروی انســانی، سند جامع 

نیروی انسانی آموزش و پرورش را تهیه کرده است.
  مؤمنی: اتباع بیگانه را ساماندهی خواهیم کرد

اسکندر مؤمنی، وزیر پیشنهادی کشور نیز صبح سه شنبه 
در جلسه کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شورای اسلامی حضور یافت تا برنامه های خود را برای تصدی 
وزارت کشــور ارائه کند. ابراهیم رضایی، سخنگوی کمیسیون 
امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس در این باره اظهار کرد: 
ســردار مؤمنی اشــاره کرد که ملاک اصلی مــا در انتصابات، 
شایسته ســالاری خواهد بود و شــاخص هایی را در کارگروه ها 
تعیین می کنیم و ملاک هایــی را در نظر می گیریم و تعدادی 
پیشنهاد می شــوند و بر مشــورت با مجلس و نمایندگان در 
این زمینه تاکید کرد و گفت که اصل بر این نیســت که همه 

فرمانداران و استانداران جا به جا شوند.
وی بیان کرد: محور بعدی در برنامه های وزیر پیشنهادی 
کشــور، امنیت عمومی بود که گفت امنیــت را با نگاه امنیت 
سلبی و ایجابی تأمین می کنیم و در تأمین امنیت، سرمایه های 
اجتماعی نیز مد نظر ما خواهد بود. محور بعدی برنامه های وزیر 
پیشنهادی کشور، موضوع همسایگی بود که اشاره کرد که باید 
تعامل لازم را برای توافق های مرزی با همسایگان داشته باشیم.

به گزارش مهر، سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس شــورای اســلامی ادامه داد: همچنین سردار 
مؤمنی به تعدد و تراکم اتباع بیگانه اشــاره کرد و گفت که در 
گام اول باید ورود اتباع به کشــورمان متوقف شــود و بعد هم 
باید آنها را ساماندهی کنیم که راهکارش برای ساماندهی آنها 
انســداد مرزی بود که گفت برای این کار برنامه ریزی خواهیم 

کرد.
نماینده مردم دشتستان در مجلس شورای اسلامی گفت: 
در ادامه اعضای کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی 
مجلس شــورای اسلامی ســؤالات و نقطه نظرات خودشان را 
مطرح کردند. ســردار مؤمنی در پاسخ به سؤالات نمایندگان 
درباره چگونگی انتخاب خود به عنوان گزینه پیشنهادی وزارت 
کشور توضیحاتی داد و به سابقه آشنایی خود از دانشگاه تبریز 
و از سال های قبل با پزشکیان اشاره و تاکید کرد که کسی برای 
معرفی وی واسطه نبوده و کسی او را معرفی نکرده و از قبل با 
پزشکیان آشنایی داشته است و کسی توصیه نکرده که وی به 
عنوان گزینه پیشنهادی وزارت کشور معرفی شود و به صورت 
مستقیم با خود پزشکیان جلساتی داشته و صحبت کرده است.

ســخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی 
مجلس شورای اسلامی بیان کرد: نکته دیگر آن بود که سردار 
مؤمنــی درباره انتصابات گفت کــه رئیس جمهور تاکید کرده 
اســت که در انتصاب فرمانداران، اســتانداران و مدیران وزارت 
کشور بر اســاس همین مدل فعلی یعنی مدل تشکیل کابینه 
جلو بروید و شــاخص هایی را بگذارید و بر اســاس شاخص ها 
پیش بروید و شاخص ها بر اســاس شایسته سالاری باشد و از 
قول رئیس جمهور گفت که اگر استانداری شایسته است، آن را 
ابقا کنید و کار را با او ادامه دهید و اگر دیدید فردی کارآمدی 

دارد، با وی ادامه دهید.
رضایی گفت: مطلب بعدی آن است که سردار مؤمنی گفت 
که اگر فردی کارآمدی داشــته باشد و شایستگی داشته باشد، 
کارش را ادامه خواهد داد و اصلی ترین کار ما هم همین موضوع 
انتصابات اســت و بر اســاس همین شــاخص ها و سازوکارها، 

انتصابات را دنبال خواهیم کرد.
وزیر پیشنهادی دادگستری

 توانست نظر کمیسیون امور داخلی را جلب کند
همچنیــن، ولی الله بیاتی، ســخنگوی کمیســیون امور 
داخلی و شــوراها در مجلس با اشــاره به نشست عصر دیروز 
این کمیســیون که ادامه بررســی برنامه وزرای پیشــنهادی 
پزشکیان را در دستور داشتند، گفت: امین حسین رحیمی وزیر 
پیشنهادی دادگستری اولین مهمان این جلسه بود که معاون 
پارلمانی رئیس جمهور و رئیس سازمان تعزیرات حکومتی وی 

را همراهی می کردند.
نماینده مردم تفرش، آشتیان و فراهان در مجلس شورای 
اســلامی با اشــاره به موافقت اعضای کمیســیون با سوابق و 
برنامه های این وزیر پیشــنهادی، یادآور شــد: رحیمی سابقه 
وزارت دادگستری را در کارنامه خود دارد که عملکرد گذشته 
وی برای نمایندگان قابل قبول بود؛ همچنین او در این جلسه 
توانست به خوبی پاسخگوی سؤالات و ابهامات نمایندگان باشد 

و نظر آنها را جلب کند.
گزینه پیشنهادی وزارت راه و شهرسازی تأکید داشت

که بر قوانین مربوط به حوزه شهرسازی ایستادگی خواهد کرد
محسن زنگنه، عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس نیز با اشاره به جلسه این کمیسیون با گزینه پیشنهادی 
وزارت راه و شهرســازی، گفت: گزینه پیشنهادی وزارت راه و 
شهرسازی در جلسه کمیســیون تاکید داشتند که بر قوانین 

مربوط به حوزه شهرسازی ایستادگی خواهند کرد.
علاوه  بر اینها، ســلمان اســحاقی، نماینده مردم شــریف 
قاینات و زیرکوه در مجلس در تشــریح نشســت کمیســیون 
بهداشــت و درمان با وزیر پیشــنهادی ارتباطات گفت: سید 
ستار  هاشمی وزیر پیشنهادی ارتباطات با حضور در کمیسیون 
برنامه های خود را تشریح و تأکید کرد که برنامه هفتم توسعه 
نگاه و رویکرد جدیدی اســت که باید در این رابطه به مجلس 
تبریک بگویم. اجرای آن، تمرکز عمده بر تخصص در حوزه های 
تخصصی و مباحث فنی به دور از مســائل حاشیه ای، توجه به 
توانمنــدی افراد و توجه ویژه به ظرفیــت هوش مصنوعی در 
دستور کارایشان قرار خواهد گرفت و پالایش محتوا با مخاطب 
کودکان را دغدغه جدی خود دانست و تأکید کرد که در بحث 
فیلترشــکن ها از قانون تمکین و سیاســت های نظام را دنبال 
می کنیم. همچنین به حمایت از پیام رســان های داخلی توجه 

خواهد کرد.
وی همچنین بــه حضور نوری قزلجه، وزیر پیشــنهادی 
جهاد کشاورزی در این کمیسیون اشاره کرد و گفت: بر اساس 
اظهارات وزیر پیشــنهادی جهاد کشــاورزی اصلاح ســاختار 
این وزارتخانه، توجه به روســتامحوری و روســتا پایه بودن و 

کشاورزمحور در دستور کار ایشان قرار دارد.
گفتنی است، مجلس شورای اسلامی در شرایط حساسی 
قرار گرفته اســت و می  بایست ضمن بررســی دقیق سوابق و 
عملکرد وزرای پیشنهادی و حمایت از افراد کارآمد و انقلابی، 

از رخنه عناصر فتنه گر به دولت ممانعت کند.


